

Dr. Paul Jänicke
☎ +49 (0) 3461 845-222
✉ paul.jaenicke@addinol.de

To whom it may concern

Leuna, 28.01.2025

Erklärung zu genetisch veränderten Organismen (GVO) für die ADDINOL FoodProof-Reihe und die ADDINOL Weißöle

Statement on genetically modified organisms (GMO) for ADDINOL FoodProof series and ADDINOL White Oils

Hiermit bestätigt die ADDINOL Lube Oil GmbH in Leuna/Deutschland, dass die ADDINOL FoodProof-Produkte und ADDINOL Weißöle im Allgemeinen nicht aus gentechnisch verändertem Material gewonnen werden. Dies entspricht den EU-Vorschriften für gentechnisch veränderte Lebens- und Futtermittel sowie für die Rückverfolgbarkeit und Kennzeichnung gentechnisch veränderter Organismen.

Hereby, ADDINOL Lube Oil GmbH in Leuna/Germany confirms that in general the ADDINOL FoodProof products and ADDINOL White Oils are not derived from genetically modified material. This corresponds to the EU regulations for genetically modified food and feed as well as for the traceability and labelling of genetically modified organisms.

Bei weiteren Fragen stehen wir Ihnen gerne zur Verfügung!
If you have any questions, do not hesitate to contact us!

Mit freundlichen Grüßen
Yours sincerely,



Dr. Paul Jänicke
Leiter der Anwendungstechnik
Head of Application technology